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Szilágyi György
országgyűlési képviselő

Érkezett : ,.,T3 ~~!o a

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok intézni az Állami Számvevőszék elnökéhez

Gyümölcsöző-ee a köz számára a közvagyon hasznosítása?''

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Elnök Úr!

Az Állami Számvevőszék V-2017-250/2011-2012 ikt . számú, „az állami vagyon feletti

tulajdonosi joggyakorlással kapcsolatos 2011. évi tevékenységek ellenőrzéséről” szóló
ellenőrzési jelentéssel (továbbiakban : jelentés) kapcsolatosan az Alaptörvény 7 . cikk (1)

bekezdésben foglalt jogköröm alapján az alábbi megállapítás részletezését kérem Tisztel t

Elnök Úrtól .

A jelentés függelékének I . pontjában az alábbi megállapítás szerepel : „ Összesen 271 darab
ingatlant adtak ingyenesen használatba a szerver ebből 65-nél a bérlőpiaci szereplő, 10-nél
állami tulajdonban lévőgazdasági társaság, 30-nál pedig társadalmi szervezet. "

Az idézett megállapítással kapcsolatosan kérem Tisztelt Elnök Urat, hogy az ingyene s
használatot biztosító jogviszonyt megalapozó szerz ődés megnevezését (típusát), tárgyát,
létrejöttének időpontját, a szerződő felek megnevezésével, illetve a jogviszony tartamáva l
egyűtt valamennyi érintett ingatlan vonatkozásában bemutatni szíveskedjen . Kérem továbbá,
hogy azokban az esetekben, ahol az ingyenes használat valamely közfeladat ellátása céljábó l
került biztosításra, e tény kerüljön feltűntetésre.

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2013 . február 4 .
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Szilágyi György
Jobbik
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